
Notulen	van	de	leden-vergadering	van	woensdag	19	april	2023	

Aanwezig	zijn	42	leden.	Bericht	van	verhindering	is	ontvangen	van	Heleen	van	
den	Bergh,	Eveline	Braam,	Teddy	Broersma,	Sylvia	Dumont,	Peter	Elferink,	
Willeke	Gielen,	Heay	Groenendaal,	Ger	en	Elly	Hemel,	Gert-Jan	van	Ingen,	
Regina	Lutje	Hulsik,	Ben	Manassen,	Angèle	Roeffen,	Cora	Schiltmans,	Peter	
Schipper,	Hein	en	Janny	Schoots-van	IJzendoorn,	Willem	Spekking,	Linda	
Timmers,	Désirée	van	IJzeren	en	Thonny	Zondag.	

1. De	voorziaer	heet	de	leden	welkom	om	19.30	u.	Hij	kondigt	een	ledenvergadering	aan	die	
gevolgd	zal	worden	door	twee	andere	elementen,	namelijk	de	presentaWe	en	prijsuitreiking	van	
de	OKT-prijzen	en	de	presentaWe	van	deel	7	van	het	Biografisch	Woordenboek	van	Tiel.	

2. De	notulen	van	de	vergadering	van	17	november	2022	worden	zonder	op-	of	aanmerkingen	
goedgekeurd.	De	voorziaer	merkt	naar	aanleiding	ervan	op	dat	zich	inmiddels	een	viertal	leden	
heei	gemeld	voor	de	erfgoedcommissie.	Het	eerste	project	kan	een	erfgoedsymposium	in	2024	
worden.	Verder	kan	hij	melden	dat	Ilse	Schuuring	(gemeente	Tiel)	bezig	is	met	de	werjelder.	

3. Ans	van	de	Meijdenberg	treedt	af	als	lid	van	het	bestuur.	De	voorziaer	benadrukt	dat	zij	daar	nu	
zes	jaar	in	gezeten	heei	en	dat	na	twee	termijnen	wel	goed	vindt.	Er	gaat	veel	Wjd	in	ziaen.	Hij	
bedankt	haar	met	een	grote	bos	bloemen.	Ans	bedankt	en	geei	aan	dat	het	een	heel	leuk	
bestuur	is	van	een	leuke	vereniging.	Er	is	nogal	wat	reuring	en	men	is	heel	acWef.	De	aanvulling	
met	jongere	mensen	is	heel	verfrissend.	Zij	bedankt	voor	het	vertrouwen.	In	zes	jaar	kreeg	ze	
geen	moWe	van	wantrouwen.	Zij	wenst	de	vereniging	een	boeiende	en	bloeiende	Wjd.	
Vervolgens	stelt	Ben	van	Hoogdalem	zich	voor.	Hij	woont	sinds	twee	jaar	op	het	Kerkplein	in	Tiel.	
Om	zich	te	oriënteren	is	hij	een	paar	keer	bij	een	bestuursvergadering	geweest.	Daarom	is	hij	nu	
kandidaat.	De	leden	keuren	bij	acclamaWe	de	keuze	goed.	

4. Het	jaarverslag	over	2022	roept	geen	vragen	op.	Het	telt	acht	pagina’s	en	toont	een	vereniging	
met	veel	acWviteiten.	De	voorziaer	dankt	de	vele	vrijwilligers	van	de	vereniging.	Daarop	volgt	
algemene	instemming.	

5. I.v.m.	de	afwezigheid	van	de	penningmeester	leidt	de	voorziaer	de	bespreking	van	de	financiële	
stukken	in.	Hij	begint	met	de	uitspraak	blij	te	zijn	dat	de	Oudheidkamer	niet	bij	de	overheid	om	
subsidie	hoei	te	vragen.		

Het	vermogen	van	de	vereniging	is	door	de	slechte	koers	van	aandelen	nu	€	60.000,-	omlaag.	
De	voorziaer	geei	aan	voor	welke	bedragen	het	onder	‘bestuurskosten’	verantwoorde	
bedrag	bestemd	was.	Dat	gaat	dan	om:	het	vrijwilligersdiner,	de	catering	Wjdens	de	eerste	
ledenvergadering	na	de	coronaperiode,	de	avond	voor	nieuwe	leden,	het	drukwerk	voor	de	
jaarverslagen	2020	en	2021,	de	kerstkaarten	(incl.	porto)	en	een	aanvraag	voor	een	nieuwe	
serie	van	Wen	ISBN-nummers.	
De	kascommissie	heei	alles	akkoord	bevonden	en	adviseert	het	bestuur	decharge	te	
verlenen.	Hetgeen	geschiedt.	
Namens	de	kascommissie	complimenteert	de	heer	Herrie	Leenders	de	penningmeester.	
De	heer	Leenders	verlaat	de	kascommissie.	Mevrouw	Ans	Roefs	is	bereid	daarin	plaats	te	
nemen.	



6. De	heer	Henk	van	der	Linden	licht	enige	voornemens	van	de	programmacommissie	toe:	

Op	zaterdag	3	juni	is	de	grote	excursie	naar	Grave.	Bij	de	volgende	bijeenkomst	zullen	er	
folders	hierover	liggen.	Er	is	een	ochtendprogramma	met	stadswandeling	en	in	de	middag	is	
er	een	keuzeprogramma.	
Het	programma	2023-2024	legt	de	nadruk	op	‘Dicht	bij	huis’.	Er	zijn	al	meerdere	goede	
sprekers	vastgelegd.	
Op	donderdag	11	mei	komt	de	spreker	over	de	Vikingen	niet.	In	zijn	plaats	is	de	heer	Kees	
Schipper	vastgelegd	met	het	thema	‘De	Hollandse	Waterlinie’.	
De	programmacommissie	vraagt	leden	die	voor	het	bijwonen	van	een	lezing	een	lii	nodig	
hebben	dan	wel	bereid	zijn	leden	op	te	halen	om	zich	te	melden	bij	Ans	Roefs.	

7. Rondvraag	
De	heer	Dick	Buijs	vraagt,	of	er	een	presenWelijst	is	rondgegaan.	De	secretaris	heei	daarvan	
af	gezien,	omdat	hij	net	zo	makkelijk	de	aanwezige	leden	kan	tellen.	
De	heer	Gradus	van	Wel	merkt	op,	dat	de	Betuwse	maalWjd	snel	was	volgeboekt.	Hij	
suggereert	dergelijke	acWviteiten	te	spreiden	over	twee	avonden.	Dit	brengt	een	korte	
discussie	op	gang	over	de	vraag,	of	plaatsing	voor	een	acWviteit	op	volgorde	van	aanmelding	
plaats	moet	vinden.	De	voorziaer	belooi	in	de	volgende	Nieuwsbrief	om	suggesWes	te	zullen	
vragen.	
De	secretaris	vertelt,	dat	het	project	om	in	de	stad	vuilcontainers	te	beplakken	met	
historische	aneeldingen	vermoedelijk	dit	jaar	resultaat	zal	krijgen.	

8. Niets	meer	aan	de	orde	zijnde	sluit	de	voorziaer	de	vergadering	om	20.11	u.	


